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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXXVI  

Sesja w dniu 5 lipca 2017  

 
Obrady rozpoczęto 5 lipca 2017 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Krzysztof Cieślak 
2. Agnieszka Czajkowska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Anna Kostyrka 
6. Anna Krasuska 
7. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
8. Hanna Krzyżewska 
9. Jacek Łuczak 
10. Artur Maicki  
11. Adam Marciniak  
12. Michał Mierzwa 
13. Andrzej Mizerski 
14. Jerzy Mościcki 
15. Zbigniew Mucha 
16. Piotr Obłoza 
17. Michał Rosa 
18. Antoni Rosłon 
19. Robert Widz 
20. Józef Wierzchowski 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

Na wstępie odbyły się krótkie uroczystości: 

1. Zapoznanie się z Prezydium Rady Seniorów, które tworzą następujące osoby: 

-  przewodniczący – Piotr Jakubowski 

- wiceprzewodnicząca – Bożenna Papaj 

- sekretarz – Lucyna Domańska-Włodarczyk 
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      2. Nagrodzenie szachistów Państwa Moniki i Bartosza Soćko, w związku ze zdobyciem 
przez nich kolejnych tytułów mistrza Polski  i 3-ciego miejsca w Drużynowych 
Mistrzostwach Świata. 

1. Otwarcie sesji. 
Burmistrz pan Zdzisław Lis wnioskował o wprowadzenie do programu sesji następujących 
uchwał: 

1. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie przez Gminę Piaseczno nieruchomości 
lokalowej w trybie bezprzetargowym 

2. w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. wniosku IT środki 120 tys. zł na dotacje dla 
Gminy Konstancin-Jeziorna 

3. w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. wniosku WOŚ o zwiększenie środków o kwotę 
179.934,- zł 

4.w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. kw. 90.659,- zł – Erasmus w SP Nr 5 

5. w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. RSS kw. 70.000,- zł 

Radny Łukasz Kamiński w imieniu Komisji Ochrony Środowiska wnioskował o zdjęcie z 
programu sesji uchwały w sprawie uchwalenia m.p.z.p. części m. Piaseczna dla obszaru 
ograniczonego ulicami Energetyczna, Puławska, Okulickiego i Mleczarska – Etap II 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie przez 
Gminę Piaseczno nieruchomości lokalowej w trybie bezprzetargowym 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie przez Gminę 
Piaseczno nieruchomości lokalowej w trybie bezprzetargowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał Mierzwa, 
Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (1) 
Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Łuczak 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała wprowadzona do programu sesji jako pkt. 9.21 
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2) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. wniosku IT 
środki 120 tys. zł na dotacje dla Gminy Konstancin -Jeziorna 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. wniosku IT środki 
120 tys. zł na dotacje dla Gminy Konstancin -Jeziorna.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Jacek Łuczak, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała wprowadzona do porządku obrad jako pkt. 9.10. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. wniosku WOŚ 
o zwiększenie środków o kwotę 179.934,- zł 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. wniosku WOŚ o 
zwiększenie środków o kwotę 179.934,- zł.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Cieślak 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała wprowadzona do porządku obrad jako pkt. 9.11. 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. kw. 90.659,- 
Erasmus w SP Nr 5 
 
Głosowano w sprawie: 
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Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. kw. 90.659,- 
Erasmus w SP Nr 5.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , 
Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Krzysztof Cieślak, Antoni Rosłon 
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Mizerski 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 9.12. 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. RSS kw. 
70.000,- 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. RSS kw. 70.000,-.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, PRZECIW: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Adam Marciniak , Antoni Rosłon 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała wprowadzona do porządku obrad jako pkt. 9.13. 
 
6) Głosowanie zdjęcia z  porządku obrad  uchwały 19  w sprawie uchwalenia m.p.z.p. części 
m. Piaseczna dla obszaru ograniczonego ulicami Energetyczna, Puławska, Okulickiego i 
Mleczarska – Etap II 
 
Głosowano w sprawie: 
Zdjęcia z  porządku obrad  uchwały 19 (była zajezdnia).  
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwałę  zdjęto z porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokółu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokółu z XXXV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, PRZECIW: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna 
Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , 
Adam Marciniak , Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Zbigniew Mucha, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Protokół przyjęto. 
 
3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności za okres między 
sesjami. 

 
1. 17.06.2017 

• obchody 60-lecia Hufca ZHP Piaseczno im. Bohaterów Pokoju 
• Wolpreza - festiwal wolontariuszy  

 
2. 21.06.2017 

spotkanie z kierownictwem Poczty Polskiej w Urzędzie Miasta i Gminy Piaseczno 
 

3. 22.06.2017 
• udział w podpisaniu listu intencyjnego w sprawie współpracy - zachowanie 

zabytkowego "Domu Zośki" (z p. Magdą) 
• uroczyste obchody Jubileuszu 40-lecia Przedszkola nr 5 w Piasecznie 

 
4. 23.06.2017 
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podsumowanie minionego Roku Szkolnego - spotkanie z dyrektorami 
 

5. 24.06.2017 
• zawody pływackie - Grand Prix Piaseczna na pływalni GOSiR 
• piknik rodzinny z okazji obchodów 25-lecia Ludowego Klubu Sportowego "Sparta 

Jazgarzew" 
• powitanie lata w Henrykowie-Uroczu 

6. 30.06.2017,  
uroczyste wbicie łopaty pod przebudowę drogi 721 w Piasecznie 

7. udział we wtorkowych  kierownictwach Gminy p. Magda 
8. bieżąca praca w komisjach Rady , współpraca z Burmistrzem , spotkania i konsultacje z 

mieszkańcami. 
 

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 
Burmistrz zaprosił do zapoznania się ze sprawozdaniem na stronie WWW.piaseczno.eu 
 
5. Zgłaszanie wniosków i interpelacji. 
Radny Krzysztof Cieślak wnioskował o zainteresowanie się dębem szypułkowym na działce w 
Zalesiu Dolnym przy Domie Zośki, który wg niego wymaga zabiegów pielęgnacyjnych. 
Radny Michał Mierzwa wnioskował o rozpoczęcie negocjacji z ZTM w sprawie przywrócenia 
części kursów autobusów ZTM , które zostały zlikwidowane w okresie wakacyjnym oraz w 
sprawie II strefy biletowej. 
Radny Kamiński prosił o pilną interwencję u inwestora PKP PLK realizowanego remontu linii 
kolejowej Warszawa – Radom. Sprawa dotyczy naprawy zniszczonych przez ciężki sprzęt dróg 
m.in. Młodych Wilcząt, Spacerowa, Kolejowa, Koralowych Dębów. 
Jednocześnie przypominał o konieczności wymuszenia na PKP realizacji zaniechanych w trakcie 
remontu, koniecznych prac przy stacji w Zalesiu Górnym: 
1. przejście przez tory po południowej stronie peronów 
2. przejście przez tory w ciągu ulic Nowinek oraz Fiołków 
3. parkingi: Spacerowa, Młodych wilcząt i przy stacji 
Radny Mościcki wnioskował o przedłużenie godzin kursowania autobusu P1 (do 17.30). 
Radna Hanna Krzyżewska złożyła interpelacje w 3-ch sprawach: 
1. Z uwagi na niszczenie dróg przez ciężkie samochody z różnych budów, proponowała 

powrócenie do wykonywania nawierzchni dróg z materiałów bardziej wytrzymałych , jak 
kostka brukowa. 

2. Wnioskowała o poprawienie nawierzchni ul. Polnej w Chyliczkach i pomoc w transporcie 
tłucznia z terenu sołeckiego. 

3. Wnioskowała także o uporządkowanie sposobu parkowania przy skwerku na ul. Tenisowej. 
Radna Ewelina Wójcik złożyła 2 wnioski na piśmie: 
1. W związku z prowadzonym remontem ul. Szpitalnej, który spowoduje skomunikowanie ul. 

Sienkiewicza z Aleją Kalin, prosiła o rozpoczęcie prac nad zmiana kursowania linii P1 oraz P3 
w taki sposób, aby autobusy miały dodatkowy przystanek na Al. Kalin przy skrzyżowaniu z ul. 
Świętojańską. 

2. W związku z uwagami mieszkańców, prosiła o oznaczenie wszystkich miejsc postojowych dla 
osób niepełnosprawnych białym symbolem na niebieskim tle. 

3. Radny Michał Rosa wnioskował o podjęcie zdecydowanych kroków, które doprowadzą do 
wyegzekwowania naprawy od inwestorów ul. Księdza Marka i Sułkowskiego. 

Radny Piotr Obłoza zgłosił następujące wnioski i interpelacje: 
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1. Prosił o przeanalizowanie parkowania (zatrzymywania się samochodów rodziców odwożących 
swoje dzieci do przedszkola na ul. Kauna – na terenie przedszkola – wjazd jedną brama, wyjazd 
drugą.  Ruch samochodowy i stawianie na ulicy i chodniku, gdzie popadnie bardzo mocno daje się 
we znaki sąsiadom. 
2. Wnioskował o zastanowienie się, czy w ramach udrożnienia ruchu samochodowego nie warto 
by było zrobić ruchu dwukierunkowego na odcinku od ul. Nadarzyńskiej do ul. Żeromskiego 
3. Wnioskował o namalowanie oznakowania poziomego na ul. Warszawskiej orientacyjnie od ul. 
Rynkowej do ul. Chyliczkowskiej. 
4. Wnioskowało ustawienie znaków pionowych – droga jednokierunkowa na Al. Róż, skręt z ul. 
Szkolnej (znak został rozjechany i kierowcy spod Urzędu Pracy wracają na ul.  Szkolną, a drugi 
znak „nakaz jazdy w lewo” zniknął. 
Radny Mucha wnioskował o podanie terminu otwarcia wiaduktu na Al. Kalin oraz przejazdu 
kolejowego na ul. Jana Pawła II. 
Radna  Magdalena Woźniak wnioskowała o dokonanie przeglądu drzew przy Przedszkolu Nr 3 i 8 
oraz Szkole Podstawowej Nr 2, na placach zabaw ul. Kopernika wraz z przyległą nieruchomością 
komunalną na rogu ul. Anny Jagielonki, w związku z przypadkami powalenia zdrowych drzew, 
podczas burz.  
 
6. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw – nie było 
 
7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 
Burmistrz Lis odpowiedział w sprawie wycinki drzew grożących zawaleniem, że jest na bieżąco 
kontrolowany ich stan i robione są inspekcje. 
Na pozostałe interpelacje odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 
 
8. Sprawozdanie Skarbnika na temat bieżącej sytuacji finansowej Gminy – przedstawiła pani 
Agnieszka kowalska – skarbnik gminy 
Podatek dochodowy udziały w PIT: 
                                                            2016r                                          2017r 
IV                                         13.381.020,00                                    14.904.650,00 
V                                           12.710.032,00                                    13.380.546,00 
I – V                                      61.596,504,00   38,9%                       65.250.999,00     39,2% 
Plan 2017                          166.400.000,00 
Wykonanie 2016              158.515.490,00 
Program Rodzina 500+ 
Plan                                     49.088.000,00 
Wykonanie do 30.06.         27.881.310,00 
ROR         14 mln i 3 lokaty na kwotę 65 mln zł 
 
PLAN: 
Dochody ogółem                426.378.353,- 
Dochody bieżące                410.430.943,- 
Dochody majątkowe            15.947.410,- 
Wydatki ogółem                 489.836.554,- 
Wydatki bieżące                 383.727.109,- 
Wydatki maj ątkowe          107.109.445,- 
                                  
9. Bieżące uchwały: 
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1) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
150.000,- zł na wniosek SM na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między 
JST). 
Uchwały budżetowe  referowała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy. 
Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 1 do 11. 
Komisja Prawa również pozytywnie zaopiniowała ww uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 150.000,- zł na 
wniosek SM na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między JST)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Anna Kostyrka, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 20.000,- 
zł na wniosek Wydz. UiA na realizację I etapu konsultacji społecznych projektu mpzp w 
Zalesiu Górnym projekt „Przestrzeń dla Partycypacji”).  
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 20.000,- zł na 
wniosek Wydz. UiA na realizację I etapu konsultacji społecznych projektu mpzp w Zalesiu 
Górnym projekt „Przestrzeń dla Partycypacji”)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (3) 
Andrzej Mizerski, Robert Widz, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) 
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Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
3) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 3.856,00 
zł na wniosek Dyr. ZSP w Józefosławiu w ramach programu Erasmus). 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 3.856,00 zł na 
wniosek Dyr. ZSP w Józefosławiu w ramach programu Erasmus)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Cieślak 
BRAK GŁOSU (1) 
Andrzej Mizerski 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
4) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 
175.515,- zł na wniosek Ref. SS na realizację budżetu i Gminnego Programu Profilaktyki. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 175.515,- zł na 
wniosek Ref. SS na realizację budżetu i Gminnego Programu Profilaktyki..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Andrzej Mizerski, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
5) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zmniejszenia wydatków budżetu w 2017r o 
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kwotę 3.945.000,-zł) 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zmniejszenia wydatków budżetu w 2017r o kwotę 
3.945.000,-zł).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (1) 
Krzysztof Cieślak 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
6) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 53.760,-
zł na wniosek Wydz. IT) 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia wydatków w wysokości 53.760,-zł na 
wniosek Wydz. IT).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Widz 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
7) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia środków 34.170,-zł) 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przesunięcia środków 34.170,-zł).  
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
8) W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. funduszu sołeckiego) 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. funduszu sołeckiego).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (1) 
Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
9) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Konstancin-
Jeziorna 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Konstancin-
Jeziorna.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
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, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
10) w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. wniosku IT środki 120 tys. zł na dotacje dla 
Gminy Konstancin-Jeziorna 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. wniosku IT środki 120 tys. zł na dotacje dla Gminy 
Konstancin-Jeziorna.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
11) w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. wniosku WOŚ o zwiększenie srodków o 
179.934,- zł 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. wniosku WOŚ o zwiększenie srodków o 179.934,- zł.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, PRZECIW: 1, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Krzysztof Cieślak, Zbigniew Mucha 
PRZECIW (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
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Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
12) w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. kw. 90.659,- Erasmus w SP Nr 5 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. kw. 90.659,- Erasmus w SP Nr 5.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał Mierzwa, 
Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Cieślak 
BRAK GŁOSU (2) 
Artur Maicki , Robert Widz 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
13) w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. RSS kw. 70.000,- zł 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej dot. RSS kw. 70.000,- zł.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Maicki  
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
14) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 822/XXIX/2016 z dnia 
28.12.2016r z późn. zm. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2017 – 2028 
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Pani Kowalska poinformowała, że uchwała będzie uzupełniona o podjęte dziś uchwały na sesji. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 822/XXIX/2016 z dnia 28.12.2016r z 
późn. zm. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2017 
– 2028.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Maicki  
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
15) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
ozn. nr ewid. 51/94, położonej w Chyliczkach przy ul. Bażanciej. 
Uchwały od nr 15 do 21 referowała pani Zielińska-Woszczyk – Naczelnik GGG. 
Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 15 do 20. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki ozn. nr 
ewid. 51/94, położonej w Chyliczkach przy ul. Bażanciej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Maicki  
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
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16) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki ozn. 
nr ewid. 38, obręb 18, położonej w Piasecznie przy ul. Armii Krajowej i Okulickiego. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki ozn. nr ewid. 
38, obręb 18, położonej w Piasecznie przy ul. Armii Krajowej i Okulickiego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
17) W sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonej w miejscowości Wólka Kozodawska gm. Piaseczno. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 
położonej w miejscowości Wólka Kozodawska gm. Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Widz 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjeta. 
 
18) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno nieruchomości położonej w 
miejscowości Julianów gm. Piaseczno 
Pani Zielińska – Woszczyk zgłosiła autopoprawkę do §1 uchwały i uzasadnienia, dopisanie słów: 
„oraz działki 2/65 o pow. 357 m2, 2/67 o pow. 225m2, 2/68 o pow. 171m2” 
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Radna Hanna Krzyżewska przypomniała, że jest to drugie podejście do zakupu działki dla 
sołectwa Julianów i zachęcała do zagłosowania za uchwałą. Będzie to jedyne miejsce w 
Julianowie, gdzie będzie można spędzić wolny czas. Łączna powierzchnia prawie 3000m2. 
Uchwałę poparła mieszkanka Julianowa, matka dwójki dzieci. 
Apelowała także o przychylne potraktowanie uchwały, aby mieszkańcy mieli takie miejsce do 
wspólnych spotkań. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno nieruchomości położonej w 
miejscowości Julianów gm. Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Mucha 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
19) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Piaseczno umowy dzierżawy 
dotyczącej części nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki 
ewidencyjne numer: 8/1, 8/2, 8/3, 8/4, położone w obr 70, w m. Piaseczno. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Piaseczno umowy dzierżawy dotyczącej 
części nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki ewidencyjne numer: 8/1, 
8/2, 8/3, 8/4, położone w obr 70, w m. Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
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20) W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 179/2 położonej w Piasecznie 
przy ul. Onyksowej na rzecz użytkownika wieczystego Młodzieżowej Spółdzielni Budowlano-
Mieszkaniowej „Patronat-3”.  
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 179/2 położonej w Piasecznie przy ul. 
Onyksowej na rzecz użytkownika wieczystego Młodzieżowej Spółdzielni Budowlano-
Mieszkaniowej „Patronat-3”..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Artur Maicki  
BRAK GŁOSU (2) 
Andrzej Mizerski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
21) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie przez Gminę Piaseczno nieruchomości 
lokalowej w trybie bezprzetargowym 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie przez Gminę Piaseczno nieruchomości lokalowej 
w trybie bezprzetargowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Antoni Rosłon, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Rosa, Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
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Uchwała podjęta. 
 
22) W sprawie nadania nazwy STAROCHYLICKA ulicy położonej we wsi Chylice-Pólko w 
gminie Piaseczno. 
Uchwały od nr 22 do 25 referowała pani Pakulińska – p.o. Naczelnika Wydziału UiA. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie nadania nazwy STAROCHYLICKA ulicy położonej we wsi Chylice-Pólko w gminie 
Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni 
Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jerzy Mościcki 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
23) W sprawie sposobu wykonania uchwały nr 619/XXIV/2012 z dnia 22.08.2012r o 
przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna dla obszaru ograniczonego od zachodu terenami kolei Warszawa-Radom, 
od północy północną linią rozgraniczającą drogi KUL, od wschodu osią ulicy Czajewicza, od 
południa północną linią rozgraniczającą Al. Kalin.  
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sposobu wykonania uchwały nr 619/XXIV/2012 z dnia 22.08.2012r o przystąpieniu do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna dla 
obszaru ograniczonego od zachodu terenami kolei Warszawa-Radom, od północy północną linią 
rozgraniczającą drogi KUL, od wschodu osią ulicy Czajewicza, od południa północną linią 
rozgraniczającą Al. Kalin..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
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Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
24) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna dla obszaru ograniczonego ulicami Energetyczna, Puławska, Okulickiego i 
Mleczarska – Etap II 
- zdjęta z programu sesji 
 
25) W sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna 
dla obszaru ograniczonego od zachodu terenami kolei Warszawa-Radom, od północy 
północną linia rozgraniczającą drogi KUL, od wschodu osią ulicy Czajewicza, od południa 
północną linia rozgraniczającą Al. Kalin – część I 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna dla 
obszaru ograniczonego od zachodu terenami kolei Warszawa-Radom, od północy północną linia 
rozgraniczającą drogi KUL, od wschodu osią ulicy Czajewicza, od południa północną linia 
rozgraniczającą Al. Kalin – część I.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
26) W sprawie uchwalenia Regulaminu przyznawania stypendiów twórczych osobom 
zajmującym się twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury oraz opieką nad 
zabytkami. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie uchwalenia Regulaminu przyznawania stypendiów twórczych osobom zajmującym się 
twórczością artystyczną, upowszechnianiem kultury oraz opieką nad zabytkami..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Michał 
Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Józef 
Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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PRZECIW (1) 
Zbigniew Mucha 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Łuczak 
BRAK GŁOSU (1) 
Robert Widz 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
27) W sprawie zmian załącznika nr 1 do Statutu Centrum Kultury w Piasecznie 
zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 941/XXXIII/2017 z dnia 19 kwietnia 
2017 r. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmian załącznika nr 1 do Statutu Centrum Kultury w Piasecznie zatwierdzonego 
uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 941/XXXIII/2017 z dnia 19 kwietnia 2017 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIEOBECNI: 1, BRAK GŁOSU: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Michał Mierzwa, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
28) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Piaseczno porozumienia 
międzygminnego z m.st. Warszawa na realizację zadania publicznego w zakresie opieki nad 
bezdomnymi psami i kotami z terenu Gminy Piaseczno w Schronisku dla Bezdomnych 
Zwierząt w Warszawie 
Referował pan Twarogowski ze Straży Miejskiej 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Piaseczno porozumienia międzygminnego z 
m.st. Warszawa na realizację zadania publicznego w zakresie opieki nad bezdomnymi psami i 
kotami z terenu Gminy Piaseczno w Schronisku dla Bezdomnych Zwierząt w Warszawie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
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, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
29) W sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Piaseczno publicznych przedszkoli 
i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
Referował pan Sekuła Naczelnik Wydziału Oświaty. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Piaseczno publicznych przedszkoli i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Jacek Łuczak, Artur Maicki , Adam Marciniak 
, Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert Widz, 
Józef Wierzchowski, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Mucha 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
30) W sprawie przyjęcia „Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta i Gminy Piaseczno do 
roku 2030" stanowiącej aktualizację "Strategii Zrównowa żonego Rozwoju Miasta i Gminy 
Piaseczno na lata 2004-2015" przyjętej uchwałą Rady Miejskiej nr 841/XXXVII/2005 w dniu 
02.06.2005r 
Referował burmistrz Putkiewicz, który zgłosił następujące autopoprawki do uchwały: 

Str. 56 w rozdziale priorytety strategiczne, cele operacyjne, programy operacyjne zadania i 
działania. poprawka stylistyczna zdania  
Str. 57 w tym samym rozdziale dostosowano liczbę celów w priorytetach  z 4 na 8 zgodnie z 
tabelką.  
Str. 58 . Wykreślono słowo prokreacji ( pozostawiono zakładania rodzin)  
Str. 65 dla spójności tekstu dopisano wzmiankę o studium i mpzp jako narzędziach ochrony 
środowiska.  
Narzędziem ochrony środowiska jest również system zagospodarowania przestrzennego w tym 
wytyczne zawarte w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
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( str. 63) z zapisami ochrony przed urbanizacją kompleksu Lasów Chojnowskich oraz doliny rzeki 
Jeziorki oraz w konsekwencji miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego. 
Słowa stworzenie zmieniono na utworzenie. 
Str. 68 wstawić: wzmiankę o LPR oraz pogram rewitalizacji do Priorytetu III dobrobyt społeczny.  
W 2006 r. w Piasecznie został świadomie zainicjowany przez społeczność lokalną program 
rewitalizacji miasta Piaseczno. Lokalny Program Rewitalizacji Miasta Piaseczno (LPR) stanowi 
odpowiedź na skumulowany przez lata, proces degradacji materialnej, społecznej i ekonomicznej 
części  miasta i powinien być kontynuowany w kolejnych latach.   
Dodać:  Cel Operacyjny Lokalny Program Rewitalizacji  (wstawić na pozycję  na III.VII a 
administrację przesunąć na III.VIII) 
Ujednolicono nazwy celów operacyjnych Priorytetu III zgodnie z tabelą.  
Rozwój inwestycji dla kultury rozrywki oraz sportu i rekreacji.  
„Rozwój oferty na spędzanie wolnego czasu przez mieszkańców. „ 
Str. 72  
Dodano wzmiankę:  
Ponadto należy zwrócić szczególną uwagę na zróżnicowanie sposobów realizacji potrzeb 
mieszkaniowych mieszkańców poprzez wypracowanie form wsparcia na przykład dla inwestycji 
zwiększających liczbę mieszkań przeznaczonych na długoterminowy wynajem, dla budownictwa 
czynszowego czy też form mieszkalnictwa wspomaganego.   
 
Str. 72 wstawić: 
III.VII Program rewitalizacji  
Rewitalizacja to kompleksowy, skoordynowany, wieloletni, prowadzony na określonym obszarze 
proces przemian przestrzennych, technicznych, społecznych i ekonomicznych, inicjowany przez 
lokalny samorząd terytorialny w celu wyprowadzenia tego obszaru ze stanu kryzysowego, poprzez 
nadanie mu nowej jakości funkcjonalnej i stworzenie warunków do jego rozwoju, w oparciu o 
charakterystyczne uwarunkowania endogeniczne.   Działania rewitalizacyjne prowadzone zgodnie 
z zasadami komplementarności, koncentracji, kompletności oraz społecznej partycypacji  
przyczyniają się do poprawy jakości życia mieszkańców, ożywienia gospodarczego i odbudowy 
więzi społecznych, a także przywrócenia ładu przestrzennego w obszarach miasta, które zostały 
dotknięte zjawiskami kryzysowymi. Z tego powodu rekomenduje się konsekwentną realizację 
założeń aktualizowanego w roku 2009 oraz 2013 programu oraz dostosowanie go do obecnych 
uwarunkowań prawnych.  
 
Tabelki.  
Poprawić wpis „cele operacyjne” na właściwe miejsce.  
Str. 78  
Priorytet I  
Cel operacyjny II  
W programie 1 dodać projekt 2:  
Aktywizacja osób długotrwale bezrobotnych poprzez stworzenie warunków do rozwoju 
podmiotów ekonomii społecznej działających w branży usługowej i produkcyjnej.   
Program 3. W projektach dodać  
…oraz stworzenie warunków do rozwoju podmiotów ekonomii społecznej działających w branży 
usługowej.  
Str. 79  
Priorytet II 
Cel operacyjny I  Poprawa Ładu Przestrzennego w mieście i gminie 
Pkt. 9 
Rewaloryzacja przestrzeni publicznych ciągu ulic Puławska-Kościuszki oraz Kilińskiego-
Sierakowskiego-Warszawska w tym utworzenie ciągu turystyczno-kulturalno-usługowego przy 
centralnych ulicach śródmieścia Piaseczna.  
Program 3 projekt 3 dodano słowa „w tym” 
Str. 83 
„Węzła” na „węzłów” 
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Dodano numeracje dróg precyzując odcinki dróg proponowanych do modernizacji.  
Itd.   
Obecny Pkt. 7 dodać: Bieżące utrzymanie i modernizacja dróg gminnych w tym wdrożenie modelu 
efektywnego zarządzania i sterowania ruchem na obszarze miasta(transport publiczny i prywatny) 
oraz poprawy bezpieczeństwa wszystkich uczestników ruchu drogowego.   
Program 3 Transport publiczny  
Pkt. 1 Budowa sieci oraz popularyzacja lokalnych linii autobusowych, w  tym wzmacnianie 
obsługi terenów podmiejskich. 
Pkt. 6 Modernizacja dworców w Piasecznie i ZG wraz z budową i rozbudową parkingów P&R 
Pkt. 7  
Dodać: oraz budowa multimodalnych centrów przesiadkowych.  
Pkt . 9 dodać słowa komunikacji pasażerskiej.  
Dodać Pkt. 10.  
Wsparcie innowacyjnych przedsięwzięć dot. transportu prywatnego i publicznego w tym 
projektów dot. carpoolingu, carsharing. 
 
Str. 85 
Cel operacyjny IV  
Program 1  
Zmiana zapisu Pkt. 6 Budowa stałej sceny letniej na obszarze miasta oraz miejsc do organizacji 
plenerowych wydarzeń kulturalnych w mieście ( ze szczególnym uwzględnieniem obszarów 
wymagających działań rewitalizacyjnych)  i sołectwach.  
 
Str. 85 
Program 2 Program zaspokojenia zbiorowych potrzeb mieszkańców w zakresie kultury i rozrywki 
Projekt nr 3.  
 
Dodać: w tym organizacja cyklicznych spotkań o charakterze integracyjno-kulturalnym, 
artystycznym i edukacyjnym w ramach obszarów miasta wyznaczonych do rewitalizacji.  
 
Str. 87 i 88 
Opracowanie koncepcji budowy zamieniono na budowę. 
VI rozwój działań w zakresie spraw społecznych 
 
Program 1 Poprawa świadczonych usług społecznych   

Pkt. 7. Centrum Integracji Społecznej wraz z siecią „miejsc spotkań”: miejsc integracji 
społeczności lokalnych  w tym osób wykluczonych  lub zagrożonych wykluczeniem na obszarze 
miasta i sołectw ze szczególnym uwzględnieniem obszarów miasta wskazanych do rewitalizacji.  
Pkt. 8. Dodać:  w tym poprzez utworzenie warsztatowej grupy wzajemnego wsparcia dla rodzin z 
niepełno sprawnościami.  
Pkt. 9. Dodać: wraz z utworzeniem ośrodka kompleksowego wsparcia rodziny.  
Pkt. 10 dodać w nawiasie:  łaźnia, jadłodajnia.  
Dodać:  Pkt. 18 Utworzenie Banku Żywności oraz punktu pomocy rzeczowej dla osób ubogich.  
Str. 88 
Program 3 Gospodarka mieszkalnictwa komunalnego 
Dodać:  Projekt 4. Wspieranie działań na rzecz tworzenia zróżnicowanej oferty mieszkań w tym 
mieszkań na wynajem  (czynszowych) dla osób o zróżnicowanej sytuacji materialnej w tym osób 
w trudnej sytuacji życiowej. 
Dodać: Projekt 5. Wsparcie innowacyjnych projektów z zakresu gospodarki mieszkaniowej takich 
jak m.in. : utworzenie społecznych instytucji pośrednictwa oraz wsparcie idei budownictwa 
partycypacyjnego. 
 
VII  zmieniamy na VIII Rozwój działań zakresie administracji  

1.  Sprawna i nowoczesna administracja publiczna.  
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Dodać Pkt. 4. Wspieranie rozwiązań innowacyjnych w dziedzinie zarządzania gminą.  
 Str. 90 Priorytet IV 
Poprawić numerację projektów w Programie współpracy z NGO.  
Dodać pkt. 3 Utworzenie Centrum Organizacji Pozarządowych wraz z inkubatorem NGO.  
Dodać pkt. 4  
Realizacja zadań gminy przez organizacje NGO w ramach cyklicznie aktualizowanego programu 
współpracy Miasta i Gminy Piaseczno z organizacjami pozarządowymi, podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 
Program 2  partycypacji społecznej  
Dodać Pkt. 3  
Utworzenie Centrum Wsparcia Aktywności Społecznej 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyjęcia „Strategii Zrównoważonego Rozwoju Miasta i Gminy Piaseczno na lata 
2004-2015” przyjętej uchwałą Rady Miejskiej nr 841/XXXVII/2005 w dniu 02.06.2005r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Cieślak, Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki , Adam Marciniak , Andrzej 
Mizerski, Jerzy Mościcki, Zbigniew Mucha, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Antoni Rosłon, Robert 
Widz, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Łuczak, Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (1) 
Józef Wierzchowski 
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
31) w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów 
samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty 
dodatkowej oraz sposobu ich pobierania 
Referował pan Rasiński – Naczelnik IT, który zgłosił autopoprawkę do załącznika Nr 2 – 
pomylona numeracja paragrafów. 
Radny Mucha zwrócił uwagę, że we wszystkich dyskusjach na temat płatnego parkowania 
podkreślano, że warunkiem ich wprowadzenia jest zapewnienie alternatywny parkingów. Wg 
niego nie ma takiego wskazania alternatywy dla parkujących na ul. Kościuszki i jest to arbitralne 
podejście do tematu. Przypomniał, że przeprowadzona ankieta, zdruzgotała cały pomysł płatnego 
parkowania. Pytał, gdzie mają się podziać parkujący na ul. Kościuszki, bo cały parking koło 
Urzędu i Sądu jest zajęty. Jego zdaniem nie powinno być tej uchwały, dopóki nie zapewni się 
alternatywnych parkingów. 
Radny Michał Mierzwa przypomniał, że koszty wprowadzenia płatnego parkowania są wysokie i 
wynoszą 260 tys. zł. Wg niego można to zrobić dużo taniej poprzez zainstalowanie tzw. biletom- 
atu parkingowego. Pierwsze 2 godziny byłyby bezpłatne a powyżej iluś godzin byłyby kary. 
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Radny Robert Widz przypomniał, że sprawa płatnego parkowania była kilkakrotnie dyskutowana 
na komisjach i trudno było dojść do consensusu. Wg niego alternatywne parkingi są na kilku 
okolicznych ulicach. Dodał, że wykonał dokładną analizę funkcjonujących obecnych parkingów. 
Apelował, żeby nie bać się wprowadzenia płatnego parkowania. 
Radny Mucha nie przyjął wyjaśnień pana Widza dotyczących alternatywnych parkingów w 
okolicach. Dla niego uchwała jest nie do przyjęcia. Dodał, że od kilku lat mówi się o brakujących 
miejscach parkingowych w okolicach Cmentarza Komunalnego na ul. Julianowskiej. 
Radny Widz przypomniał, że wybudowanie parkingu wielopoziomowego kosztuje kilka milionów 
i gmina cały czas szuka miejsc na parkingi alternatywne, które będą dużo tańsze. 
Pan Rasiński poinformował o wynikach ankiety przeprowadzonej w sprawie wprowadzenia 
płatnego parkowania, w której 60% respondentów opowiedziała się przeciwko wprowadzeniu 
płatnego parkowania. 
Radny Michał Rosa przypomniał, że wniosek w sprawie płatnego parkowania wypłynął od 
przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą. Wprowadzenie pierwsze pół godziny za 
darmo pozwoli na zrobienie zakupów, czy załatwienie sprawy w Urzędzie. 
Radny Jerzy Mościcki uznał, że alternatywą do wprowadzenia płatnego parkowania jest 
komunikacja publiczna. Popierał pomysł wprowadzenia płatnego parkowania koło Urzędu i Sądu. 
Radny Mucha uznał, że żadną alternatywą nie jest komunikacja publiczna i okoliczne parkingi jak 
ten na ul. Nadarzyńskiej. Dodał, że ludzie ,którzy pracują w centrum Piaseczna, to też są 
mieszkańcy tej gminy i oni nie są gorsi od tych, którzy prowadzą działalność gospodarczą. 
Apelował, żeby jak robić coś, to robić to dobrze. 
Radny Michał Mierzwa jeszcze raz przypomniał, że należy postawić biletomat przy 
newralgicznych miejscach jak poczta, urząd, bazarek, cmentarz i pierwsze 2 godziny za darmo , 
później płatne i to bez zbędnej biurokracji. 
Radny Mucha uzupełnił swoja wypowiedz, że komunikacja publiczna nie jest żadną alternatywą, 
bo gmina płaci grube miliony. 
Radny Cieślak poprał pomysł wprowadzenia biletomatu, który funkcjonuje przy bazarku na ul. 
Szkolnej i nie ma tam takich kosztów, jak przy płatnym parkowaniu. 
Radna Woźniak wyjaśniła, że działki pod alternatywne parkingi są drogie i mają dużą wartość. 
Burmistrz Lis podsumował dyskusje uznając, że padały różne argumenty za i przeciw płatnemu 
parkowaniu. Przypomniał, że w Warszawie są płatne parkingi i nie ma problemu z 
zaparkowaniem. Za granicą  parkingi są przywilejem i też są płatne. Co do kosztów wdrożenia to 
są i nie widzi różnicy między parkometrem a biletomatem. 
Pan Mierzw odparł, że różnica między parkometrem a biletomatem jest duża, szczególnie w 
kosztach: inwestycyjne, osobowe, Straż Miejska. Koszt wprowadzenia płatnego parkowania ok. 
256 tys. zł. 
Radny Cieślak optował za wprowadzeniem zakazu parkowania powyżej 1 godziny. 
Burmistrz Lis wyjaśnił, że ściągalność mandatów z tytułu  parkowania na ul. Szkolnej jest 
minimalna. 
Radna Woźniak zgłosiła wniosek formalny do uchwały o wprowadzenie zamiast 0,5 godziny – 45 
minut bezpłatnych i drugi wniosek o zamknięcie dyskusji. 
Za zgodą Rady głos zabrała pani Agnieszka Słowik informując, że został złożony do Sądu wniosek 
o zawarcie ugody w sprawie ul. Rynkowej i prosiła, aby nie wprowadzać żadnych działań, które by 
zmieniły sytuację na ul. Rynkowej. 
Burmistrz Lis przeczytał pismo pana Słowika w ww sprawie. 
Za zgodą Rady zabrała głos też pani Bernacka-Reims radna powiatowa, która uznała, że dzisiejsza 
dyskusja jest efektem uchwalania planów zagospodarowania ze zbyt małą ilością miejsc 
parkingowych. Osobiście jest za zamknięciem głównych ulic od parkowania. Nie rozumiała też 
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używanego argumentu, że działki są za drogie, żeby robić na nich parkingi. To i nie powinno się 
budować obiektów użyteczności publicznej, bo działki są drogie. 
Następnie głos zabrał redaktor z gazety lokalnej Stacja Południe, który przypomniał, że kilka lat 
temu odbyła się już dyskusja na temat płatnego parkowania i też głównym argumentem przeciw  
było brak alternatywnych parkingów. Wg niego system płatnego parkowania nigdy się nie zwraca. 
Będą tylko koszty, było to już analizowane. 
Przypomniał, że z przeprowadzonej ankiety wynikało, że 60% biorących udział w nim było 
przeciwnych płatnemu parkowaniu i bierze się tego pod uwagę. Ludzie jeżdżą samochodami w 
wyniku konieczności. Wg niego komunikacja zbiorowa nie jest żadną alternatywą, bo np. autobusy 
z Julianowa i Józefosławia jeżdżą co pół godziny. 
Na zakończenie swej wypowiedzi apelował, żeby nie robić ludziom wbrew temu, co chcą. 
Burmistrz poinformował o wprowadzeniu  autopoprawki do uchwały – „45 minut bezpłatnie” 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów samochodowych 
na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu 
ich pobierania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Łukasz Kamiński, Anna Kostyrka, Anna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Adam Marciniak , Andrzej Mizerski, Jerzy Mościcki, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Robert Widz, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (6) 
Agnieszka Czajkowska, Jacek Łuczak, Michał Mierzwa, Zbigniew Mucha, Antoni Rosłon, Józef 
Wierzchowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Krzysztof Cieślak, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Maicki  
NIEOBECNI (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
10. Wolne wnioski. 
Za zgodą Rady głos zabrał sekretarz Oddziału Akcji Katolickiej Parafii św. Anny pan Stanisław 
Podkowiński, który poinformował, że zwrócili się do Urzędu o zgodę na umieszczenie na budynku 
ratusza tablicy poświeconej Kardynałowi Aleksandrowi Kakowskiemu  o którym w przyszłym 
roku będzie się dużo mówiło. 
Prosił o zarezerwowanie na przyszłej sesji kilku minut, żeby przedstawić postać kardynała. 
Przewodniczący Rady pan Obłoza prosił o zaproszenie pana Podkowińskiego na posiedzenie 
Komisji Prawa. 
Za zgodą Rady głos też zabrał mieszkaniec Piaseczna pan Mariański w sprawie kawałka gruntu 
(31 m2) zabranego mu przy ul. Żeromskiego  i dania za to działki zamiennej a nie pieniędzy. 
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Przewodniczący Rady również prosił o zaproszenie pana Mariańskiego na posiedzenie Komisji 
Prawa. 
 
Na tym zakończono obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
 
11. Zamknięcie sesji. 
O godzinie 13.20 Przewodniczący Rady pan Obłoza  zamknął obrady sesji. 
 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  

 
Przygotował(a): Elżbieta Gwara 

 


